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ERCA Safety Commission - Safety Warning 1/2010 
The aim of releasing ERCA safety alerts is to disseminate up to date information which will 
help to avoid accidents on ropes courses. We are committed to providing unbiased 
information about the sequence of events and the causes of accidents. We are neither in the 
position to, nor do we have the intention of, undertaking in-depth on-the-spot investigations. 
Please send your comments and questions regarding the safety alert to sicherheit@erca.cc  
 
1/2010 “Voluntary recall notice for Singing Rock ‚LOCKER’ and ,SITE’”                                
(Deutsche Version auf Seite 2) 
 
We have received an information regarding a voluntary recall notice for the products ,LOCKER’ and 
,SITE’ from Singing Rock. Please find the original letter below: 
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Warnhinweis der ERCA-Sicherheitskommission 1/2010 
Warnhinweise der ERCA werden mit dem Ziel der Unfallprävention zeitnah an alle Mitglieder 
versendet. Wir bemühen uns um eine sachliche Darstellung der Vorgänge und Ursachen 
ohne eine genaue Untersuchung des Vorfalls vor Ort vornehmen zu können oder zu wollen. 
Bitte senden Sie Ihre Anregungen und Fragen zu diesem Thema an: sicherheit@erca.cc 
 
1/2010 Freiwillige Rückrufaktion für die Produkte ‚LOCKER’ und ,SITE’ von Singing Rock 
 
Wir haben Kenntnis über eine freiwillige Rückrufaktion zu den Produkten „LOCKER“ und „SITE“ von 
Singing Rock erhalten. Im folgenden finden Sie den Original-Brief: 
 

 


